

行程次序,以当地旅社安排为准。

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

4D3N 畅游富国岛 +1天自由行



Grand World Discover Phu Quoc United Center

富国岛大世界商业街





SCHEDULE

ARRIVE 7 PHU QUOC

(MOB/D)

- ☑ Ho Quoc Pagoda
- ☑ Sanato (Include ticket)

D2 PHU QUOC

(B/L/D)

- ☑ Dinh Cau Shrine
- ☑ Sao Beach
- ☑ Grand World Discover Phu Quoc United Center
- ☑ Water light Show

D3 PHU QUOC

(B)

☑ Free & Easy (Optional Tour: USD 60 Include Lunch, min 10 paxs- Sun World Hon Thom Nature Park)

(B/MOB)

☑ Free & Easy and transfer to airport

✓ 3 Breakfast / 1 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Vietnamese hot pot
- ★ Vietnamese cuisine
- ★ Seafood cuisine
- ★ Claypot rice



HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)

✓ Wyndham Garden Grandworld Phu Quoc x3 Nights

TOURIST ATTRACTIONS:

PHU QUOC

- ◆ Ho Quoc Pagoda It is the largest temple on the island and is well maintained. Located by the sea, good environment, clean and tidy. Here the terrain is steep, in a commanding position around the coast corner.
- ◆ **Sanato** it is a beach which have a beautiful sunset with seaside sculptures are very suitable for tourist to take a beautiful photo.
- ◆ Dinh Cau Shrine built in 1937 as a heavenly queen palace in honor of the sea goddess. Locals come here to kneel down for safety before heading out to sea, with a beautiful view of the harbour.
- ◆ Sao Beach This is one of the most beautiful beaches in Phu Quoc Island with smooth crescent-shaped which is limited by rocky headland protruding into the sea.
- ◆ Ham Ninh Fishing Village the famous fishing village pier of Phu Quoc Island, is an old and quiet small fishing village, where you can feel the simple fishing village customs, and all kinds of dried seafood can be buy.
- ◆ Grand World Discover Phu Quoc United Center enjoy the charm of nightlife here, flashing neon lights and dazzling colors. Visitors can participate in a variety of recreational activities, experience luxury high-end shopping, and enjoy the vibrant nightlife. There is a "water light show" on the Big World Love Lake, and the lamp dance on the river is filled with a strong European festival atmosphere. "The Colors of Venice" is definitely one of the most memorable highlights for visitors.

OPTIONAL TOUR: (USD 60/PAX INCLUDE LUNCH-MIN 10 PAXS)

◆ Sun World Hon Thom Nature Park — The whole park contains three parts: the 7,899 meter long "Hon Thom Cable Car " (currently the longest sea cable car in the world), amusement park and water park. Located in the small town of An Thoi on the south Island of Phu Quoc Island and opened in 2018, this isolated island boasts green vegetation and unspoiled natural beauty.











精简行程

第一天 吉隆坡 🛪 富国岛

(机上用餐/晚)

- ☑ 护国寺
- ☑ Sanato 网红打卡(含入门票)

第二天 富国岛

(早/午/晚

- ☑ 舅舅庙
- ☑ 星星沙滩
- ☑ 涵宁渔村
- ☑ 富国岛大世界商业街
- ☑ 水上灯光秀

第三天 富国岛

(早)

☑ 自由活动

(自费行程: USD 60/人,含午餐,最少10 人参加-香岛自然公园

第四天

富国岛 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 自由活动至送往机场

观光景点:

富国岛

- ◆ **护国寺** 这是岛上最大的一座寺庙,维护地很好。位于海边,环境佳,干净整洁。这里地势险峻,以居高临下之姿盘据海岸一隅。
- ◆ SANATO 网红打卡日落沙滩,海边各种雕塑非常适合凹造型,沙滩上设置的一些景观都很有感觉。
- ◆ **舅舅庙** 它修建于1937年,是为了纪念海上女神而修建的一座天后宫。当地 人在出海前都会赶来这里跪拜以求平安顺利,在这里可以看到海港的美景。
- ◆ **星星沙滩** 位于富国岛南侧。这里的沙如水晶般白,而水则清可见低。这里早上静悄悄的,到了中午则是一派热闹景象。许多外国游客喜欢整天在沙滩上晒太阳,他们把这里比作美国的夏威夷和印尼巴厘岛。
- ◆ **涵宁渔村** 这里是是富国岛著名的渔村码头,是一个古老又宁静的小渔村, 在这里可以感受纯朴的渔村风情,还有各式的海鲜干货可以挑选。
- ◆ 富国岛大世界商业街 被称为"不夜城",在这里享受夜生活的魅力,霓虹灯光闪烁,色彩琳琅满目。从白昼到黑夜,享不尽的喧嚣热闹,充满着繁华与活力。游客可以参加各种娱乐休闲活动,体验豪华高档购物,尽享充满活力的夜生活。大世界爱情湖上有【水上灯光秀】,河上的灯舞,洋溢着浓郁的欧洲节日气氛。画家和威尼斯河边的女士之间的爱情情感通过LED技术展示出来,蒸汽雾上的3D映射生动地描绘出他们之间的故事。沉浸在悠扬悠扬的音乐中,随着高潮而迸发的情感,"威尼斯的色彩"绝对是游客最难忘的亮点之一。

自费行程: (USD 60/人、 含午餐-最少10人参加)

◆ 香島自然公园 - 整个公园包含长达7899 米长的【跨海缆车】(是目前世界上最长的跨海缆车)、游乐园和水上乐园三大部分。香岛自然公园位于富国岛南岛的安泰小镇,2018 年建成开放,这座与世隔绝的小岛拥有绿色的植被和未被破坏的自然生态美景。雕刻的艺术精品。



✓ 3 早餐 / 1 午餐 / 2 晚餐

风味餐:

- ★ 越式火锅
- ★ 越式料理
- ★ 海鲜餐
- ★ 瓦罐饭



酒店住宿(3晚)

✓ 温德姆花园酒店或同级

x3晚



免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 富国岛 PHU QUOC ·

货币 Currency § 货币兑换率	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* Major credi	心,以延长你的信用卡额度 t cards such as Visa and Master
货币兑换率				tly widely used.
Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18	拨号代码 Dial Code	Vietnam	:+84
\$ € \$ ¥ /	1000 越南盾= 马币 0.18 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*		越南	: +84
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket		两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 两个圆脚插头 / 2 round pin
时差 Time Different	Vietnam (Phu Quoc) - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南(富国岛)标准时差慢 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	piece of cabin handbag on-bo exceed 56cm of more than 7kg	一件不超过7公斤的手提行李上机,
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 18℃ - 35℃			*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A320			
Departure Date: Flight:				
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL: 总数:		
	GD Partner:			